
Fra: Fredrik Bugge-Jenssen <buggemail@gmail.com> 
Sendt: 6. mai 2019 18:43 
Til: Berit M Eskeland 
Emne: Fwd: SV: SV: SV: Fiberutbygging i Meland Kommune 
 
Hei 
 
Som du sikkert ser av disse mailkorrespondansene, har vi i mange år prøvd å få fiber her til 
haugen hos oss. 
Jeg ser i en artikkel om at pnkt.5 gjelder Fløksand-Ryland og jeg håper dette innebærer oss 
også, og at det noe kommunen vil se nærme på denne gangen også, og ikke bare komme med 
lovnader og tåkeprat... 
Det er en del informasjon i alle disse mailene,og du blir vell 3 eller 4 person jeg har snakket 
med,enten med tlf eller mail.. 
 
Håper kommunen er nøgd med sin nesten 100% fiberdekning, for det er noe vi som bur i 
kommunen ikke er, da vi er blitt utelatt fleire ganger, og vi håper kommunen vil sjå nøyere på 
denne saken. 
 
Hvis det er noe uklart, kan kommunen ta kontakt med meg 
på 40320000 eller mail:  buggemail@gmail.com 
 
 
 
Helsing  
 
Fredrik Bugge-Jenssen 
 
---------- Forwarded message --------- 
Fra: Fredrik <buggemail@gmail.com> 
Date: tir. 7. feb. 2017 kl. 12:11 
Subject: Fwd: SV: SV: SV: Fiberutbygging i Meland Kommune 
To: <oyvind.oddekalv@meland.kommune.no> 
 

 

Hei 
 
Jeg lurer på om dette er noe ordføreren har lyst å se på saken, ettersom det er 5-6 familier som 
har lyst på breiband, og som blei kutta ut av BKK/kommunen ved krysset med Meland 
Golfklubb, det fiberen går videre inn til Beitingen. 
Vi er da en liten haug med barnefamiliehus ved neste avkjørsel ,som syns at det ble litt 
urettferdig at me skulle bli kutta av slik fra invisteringen av breidbandet.. 
 
Det har i ettkant av disse mailutvekslingene kome fram at me i utgangspunketet var innlagt i 
anbodene,men seinere fjerna derfra... 
Er det så prekært at man ikke kan legge fiber 150-200 meter ekstra ?  
Dette er noe som BKK/Kommunen tjener på,dvs inntjening og fornøyde innbyggare.. 
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Helsing 
 
Fredrik Bugge-Jenssen 
 
 
-------- Videresendt melding --------  
Emne:  SV: SV: SV: Fiberutbygging i Meland Kommune 
Dato:  Mon, 14 Sep 2015 15:15:44 +0200 
Fra:  Nils Marton Aadland <nils.marton.aadland@meland.kommune.no> 
Til:  Fredrik Bugge-Jenssen <buggemail@gmail.com> 

 

Hei igjen! 

  

Vi har i dag vore i kontakt med BKK angåande dette. Dei tar direkte kontakt med deg i løpet av denne 
veka. 

  

Mvh 

Nils Marton Aadland 

  

Fra: Fredrik Bugge-Jenssen [mailto:buggemail@gmail.com]  

Sendt: 14. september 2015 09:40 

Til: Nils Marton Aadland 
Emne: Fwd: SV: SV: Fiberutbygging i Meland Kommune 

  

Hei 

  

Jeg har/hatt dialog med Jan Olav Langeland i BKK Fiber ang utbygging i kommunen vår.. 

Vi har ikke hørt noe på ca 4 mnd, så jeg lurer på om det er noe fremgang i denne saken, 

ettersom "lovnaden" var at de som fikk fiber skulle ha det innen årets utgang. 

  

Dette med fiber er viktig for kommunen og dets innbyggere ettersom det i fremtiden blir bare 
mer og mer data. 
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Så jeg og naboene mine lurer litt på hva som skjer, og siden BKK ikke har svart meg,prøver 
jeg høyrere hold i saken. 

  

Jeg beklager på det sterkeste at denne mailen blir sendt på kommunevalgdagen, men jeg 
prøver på vegne av 5 familier å 

få igjennom en prinsipielt viktig sak for oss. 

  

Mvh  

  

Fredrik Bugge-Jenssen 

Rosslandsvegen 1178 

5918 Frekhaug 

  

  

  

  

  

  

  

  

---------- Videresendt e-post ---------- 
Fra: Fredrik Bugge-Jenssen <buggemail@gmail.com> 
Dato: 7. september 2015 kl. 13.50 
Emne: Re: SV: SV: Fiberutbygging i Meland Kommune 
Til: Langeland Jan Olav <Jan.Langeland@bkk.no> 

Hei igjen 

Jeg etterlyser litt info hva som skjer ang saken,da flere av mine naboer lurer på om jeg har 
hørt noe... 

Mvh Fredrik 
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12. aug. 2015 07.08 skrev "Fredrik Bugge-Jenssen" <buggemail@gmail.com>: 

Hei 
Jeg etterlyser litt info hva som skjer ang saken,da flere av mine naboer lurer på om jeg har 
hørt noe... 

Mvh Fredrik 

2. aug. 2015 12.20 skrev "Fredrik Bugge-Jenssen" <buggemail@gmail.com>: 

Hei 

  

Jeg vet er ferietid,men er det noe mer informasjon ang denne saken ? 

  

  

Mvh Fredrik 

  

17. juni 2015 kl. 11.03 skrev Fredrik Bugge-Jenssen <buggemail@gmail.com>: 

Hei 

Ok,da blir det bare å vente og se hva som skjer da,og håpe på at det går i orden. 

Fredrik 

17. jun. 2015 10.53 skrev "Langeland Jan Olav" <Jan.Langeland@bkk.no>: 

Hei, 

  

Beregningen blir gjort løpende sammen med resten av prosjektene. 

Vi anbefaler kommunen at dere blir en del av utbyggingen som går nå i 2015/2016, slik at vi kan hente 
økonomiske synergier fra disse. 

  

Foruten om en meget god søknad så har kommunen også laget et meget godt anbud. 

Dette sikrer blant annet at noen midler blir tilgjengelig for videre utvikling av tilgrensende områder. 

  

Oppsummert så ser vi på mulighetene og håper vi finner en løsning for fiber til dere også. 
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Vennlig hilsen/Best regards 
 
Jan Olav Langeland 
Divisjonsjef/Head of Sales 
 
BKK Marked AS  | Postboks 7050, 5020 Bergen |  T: +47 55127932 |  M: +47 95815805  |  www.bkk.no 

  

Følg BKK på Twitter | Facebook | Instagram | LinkedIn | YouTube 

  

Fra: Fredrik Bugge-Jenssen [mailto:buggemail@gmail.com]  
Sendt: 17. juni 2015 10:10 

Til: Langeland Jan Olav 
Emne: Re: SV: Fiberutbygging i Meland Kommune 

  

Hei 

Ok,når vil det foreligge ett svar på disse beregningene,tror du ? 
Grunnen er om vi kommer med på denne byggingen,eller om det går åresvis ? 
Fordi Meland har fått såpass mye statlige midler,at de blir nedprioritert ved senere vedtak. 

Fredrik 

17. jun. 2015 10.00 skrev "Langeland Jan Olav" <Jan.Langeland@bkk.no>: 

Hei Fredrik, 

  

Møtet med kommunen gikk fint i går – og temaet var spesielt rettet mot veien videre for Meland 
kommune med økt fiberdekning og hvordan benytte mulighetsrommet som denne teknologien gir. 

  

Vi snakket også om områder/nabolag som ligger i «grenseland» rundt de oppmerkede områdene. 

Avtalen med kommunen er at vi skal beregne hvilken investering de ulike områdene utløser, og så 
sammen med kommunen vurdere hva som kan realiseres innen for de rammer som er tilgjengelige. 

  

Kort info om hvorfor områdene er avgrenset slik som de er: 

  

Kommunen har søkt om tilskudd via en statlig ordning. 

Denne ordningen krever nøyaktig inndeling av områder samt opptelling av husstander, kunder m.m. 
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Videre så påvirkes søknaden av hvor mange husstander som kan realiseres for hver investert krone. 

Basert på dette er enkelte områder valgt bort for å øke sannsynligheten for å få støtte til Meland 
kommune. 

Kommunen har gjort en meget god jobb med sin søknad, og var den eneste kommunen i Hordaland 
som fikk støtte i 2014. (det var totalt 9 kommuner i Hordaland som søkte) 

Videre så fikk Meland kommune full uttelling på sin søknad, og fikk med dette muligheten for å lyse ut 
anbud for samtlige identifiserte områder i 2014. 

Som kjent vant BKK anbudskonkurransen basert på at vi i sum hadde lavere bruk av midler fra 
henholdsvis kommunen og innbyggerne, kombinert med at vi fikk best uttelling på kvalitet og kostnad 
pr. Mb. 

  

Ettersom dette er et anbud så må vi prioritere anbudsfeltene først, men vil jobbe med utvidelsene 
parallelt. 

Vi har passert salgsmålene i både Beitingen (har nådd 100% oppslutning) og Dalemarka (har passert 
72% oppslutning og vil nok lande på rundt 80%) og nærmer oss også målene i «Brakstad» (Brakstad-
Fløksand) og på «Rossland» (Vikebø-Rossland). 

Vi starter med bygging av Dalemarka denne uken – kun to og en halv uke etter vi startet salget i 
området. 

 
 
Vennlig hilsen/Best regards 
 
Jan Olav Langeland 
Divisjonsjef/Head of Sales 
 
BKK Marked AS  | Postboks 7050, 5020 Bergen |  T: +47 55127932 |  M: +47 95815805  |  www.bkk.no 

  

Følg BKK på Twitter | Facebook | Instagram | LinkedIn | YouTube 

  

Fra: Fredrik Bugge-Jenssen [mailto:buggemail@gmail.com]  
Sendt: 17. juni 2015 09:29 

Til: Langeland Jan Olav 
Emne: Re: Fiberutbygging i Meland Kommune 

  

Hei 

Hvordan gikk møtet med kommunen i går ? 
Jeg vet ikke om du har fått lest mailen jeg sendte til deg søndagen. 
Kan ikke du gi meg et svar på mail eller tlf,siden jeg må gi ett svar til disse 5 husstandene det 
gjelder  
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Mvh  
Fredrik Bugge-Jenssen 
40320000 

14. jun. 2015 17.01 skrev "Fredrik" <buggemail@gmail.com>: 

Hei 

Takk for samtalen på telefon tidligere i uken. 

  

Som sagt, jeg leste på nettaviser at Altibox/BKK hadde signert en avtale med Meland 
Kommune 

om utbygging av fiber i kommunen vår,og at Fløksand var ett av områdene med utbygging og 
at det ville bli allmennamøte på Rossland og Vestbygd  

skole 26 og 28 mai. 

  

Flott,jeg gikk på møte med BKK på Rossland skule, og var en av de 1 som signerte en avtale  

med Altibox/BKK i og med at jeg har hatt Altibox i Åsane 2008-2011, så visste jeg hva jeg 
gikk til. 

  

Ganske oppstemt ventet vår husstand på brevet som når bygging og etc skulle komme i 
posten, tiden og tidligere denne uken fikk jeg brevet med et avslag på Fiber. 

Kontrakten var terminert, og vi fikk ikke fiber. 

Fløksand var jo ett av stedene som skulle utbygges, og jeg bor på Fløksand 

  

Da ble jeg rett og slett forbanna og ringte rett til BKK kundeservice, som ga beskjed at om de 
skulle  

ta beskjeden videre(ennå ikke hørt noe) pr dags dato. 

Dagen etter ringte jeg og ba om å få snakke med deg, ettersom det var du som signerte 
avtalen med  

Meland Kommune. 
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Som sagt, så skulle husstandene ligge ca 100-150 i luftlinje fra punktet linjen skulle stoppe for 
videre utbygging 

Jeg har snakket med naboene, dvs 5 husstander, som er familier med barn og tenåringer, og 
noen  

hus med hjemmekontor med grafisk opp og nedlasting av filer, til kunder og etc.. 

Noen av husene prøver seg med Netflix og tv relaterte ting, men det er nesten umulig slik 
linjene er nå. 

Alle husstandene har i gjennomsnitt 4-5mbit nedlasting og 0,5mbit opplasting pr dags dato, 
noe som ligger også langt under landssnittet for brebånd generelt. 

  

Han som bor der linjen skulle slutte fikk beskjed om at han var i utkanten, men nærme nok til 
å være med på fiberbyggingen.. 

Jeg lurer også litt på hvordan Kommunen/BKK har satt disse linjene, sikkert uten å sjekke 
hvem som bor hva og hvilke familiesammensetninger det er i de forskjellige husene,men det er 
no så. 

  

Jeg har snakket med alle husstandene og de er veldig intr i fiber, så om kommunen og BKK er 
villige til å strekke på linjekartene for å få oss innfor fiberutbyggingen hadde det betydd 
veldig mye for oss husstander og familiene på denne greinen fra hovedveien.Ettersom andre 
husstander, er blitt justert innfor linjene også. 
 
Jeg legger ved en tegning av kunstnerisk frihet, over hvor hus og etc ligger i forhold til der 
linjen skal slutte..  

  

Jeg håper at BKK/Kommunen er på linje med oss 5 husstander, og tar oss med innenfor linjen 
for utbygging.. 

  

  

Med hjertelig hilsen  

  

Fredrik Bugge-Jenssen m/naboer 

Rosslandsvegen 1178 



Tlf: 40320000
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